SIRUBA

700LQTSERIES FEATURES





700LQT/ECM

超高速电脑包缝机 搭配步进式切刀 **Mechatronic High Speed Overlock Sewing Machine with Stepping Motor Drive Tape/Thread Cutter**

将高速直驱伺服马达、电控箱、电源开关完全整合於缝纫机中, 并支援多种选配功能,实现一体直驱化的包缝机。



700LQT is equipped with high-speed direct drive servo motor, electric control box, and power switch. In addition, it supports a variety of optional functions to become an all-in-one direct drive overlock sewing machine.





700LQT/ LFM/LFA

超高速电脑包缝机 搭配步进送带装置





Mechatronic High Speed Overlock Sewing Machine with Stepping Motor Drive Elastic Tape Feeding Device

利用步进马达带动松紧带,使其放松到零松紧状况,并可控制所需松紧带 之长短,使车缝时松紧度能一致外,还能达到转速超高,效率增加之实。

Elastic feeding driven by stepping motor. It controls elastic length fed as required, and ensures consistent tension during sewing with high speed to increase efficiency.

※LFA为选配件 LFA Optional





ECM

步进式切刀

STEPPING MOTOR DRIVE TAPE/THREAD CUTTER

1 自动切刀装置 电眼侦测到布料前後边缘时,切刀会精准下刀,自动切断空车 线。搭配吸风线槽,操作更顺畅。

Automatic thread cutter device

When sensor detects the front and rear edges of the fabric, the cutter automatically will cut the thread. Compatible with air suction slot, which makes the operation more smoothly.

手动切刀按键 如因操作问题没有切断线,可由此按键进行手动切线。 Manual trimming button

If the thread was not cut due to the operation, it can be done by using manual cutter button.

可调式电眼装置

针对网纱、强反光丝光棉等特殊面料,采用专业的电控程式控制,均能轻 松车缝及完成切线,不会造成切刀误切。

Adjustable sensor device

For special fabrics such as mesh yarn and strong reflective mercerized cotton, professional electric control program is adopted, which can easily sew and complete thread trimming without causing cutting mistake.

4 多功能一体机型更节能、性能更好 It supports a variety of optional functions with mechatronic design, energyefficient and performs well.

高速稳定的伺服马达运转更平稳

High speed stable servo motor to ensure the stability of operation.



微油润滑技术提供乾净清爽的缝制体验

Micro-oil lubrication technology keeps sewing process clean from oil pollution.

自动抬压脚装置

脚踩踏板回踏,抬升压脚,操作快速方便,减少不必要的体力 消耗,制程速度产量加倍。

Automatic presser foot lifter

Pressing the foot pedal backward to lift the presser foot, enabling quick and convenient operation, doubling the production speed and output.

简易防卷边装置 (KB301 选配件 Optional) 安装容易,透过装置有效辅助卷曲布料工段之车缝。 Simple anti curly selvedge device

Easy to install, effectively solve curly edge problem.









针棒采用全新密封式油封设计,钻石涂层勾针油脂润滑,缝制时无油污、无油渍飞散,可大幅提升缝制产量,同时提高生产品质与减少缝制品脏污的困扰。 The needle bar adopts brand new oil seal design, diamond coating looper lubricated with grease. There is no oil stain or oil spray during sewing, it can increase sewing output greatly, while improving the production quality and reducing the trouble of oil stains.

扒 格

SPECIFICATIONS

700LQT	布料厚度 Fabric Weight			Ţ		, III		00 MN		<u> </u>	Ţ	S.P.M.	配件
	L	М	Н	ď		mmVV	∓ i+ mm	00	mm	mm <u>∓</u>	DCX27	(Max)	Device
737LQT-504M-3-04/ECM				1	2	-	4	0.7~2	3.6	6	#11	6500	KB301
747LQT-514M-3-24/ECM				2	4	2	4	0.7~2	3.6	5.5	#11	6500	KB301
757LQT-516M-3-\[5/ECM				2	5	3,5	5	0.7~2	3.6	5.5	#11 #14	6500	KB301
737LQT-504M-3-04/LFM				1	2	-	4	0.7~2	3.6	6	#11	6000	LFA
747LQT-514M-3-24/LFM				2	4	2	4	0.7~2	3.6	5.5	#11	6000	LFA

NOTE: For more information regarding the specification, please visit our website www.siruba.com



高林股份有限公司 KAULIN MFG. CO., LTD.

由於对产品的改良及更新,本产品型录中之产品规格及外观的修改恕不事先通知! The specification and/or appearences of the equipment described in this catalogue are subject to change without previous notice because of modification.